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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2309 Vattenbruk och miljötillstånd

Vattenbruket i Sverige har stor potential. Förutom att bidra till 
livsmedelsproduktion och skapa arbetstillfällen kan ett hållbart vattenbruk 
också bidra till att minska problem med utfiskning i våra hav och sjöar. 
Emellertid finns ett stort problem för svenskt vattenbruk, och det handlar om 
tillståndsprocesserna. Miljötillståndens nuvarande längd på tio år är en fråga 
som många gånger har lyfts av näringen, eftersom den upplevs som alltför kort 
för att möjliggöra relevanta investeringar i ny och förbättrad teknik. Vid 
kontakter med branschorganisationen Matfiskodlarna framgår att de känner till 
åtminstone fyra fem ärenden som i år kommer att prövas av Mark- och 
miljööverdomstolen (MÖD), sedan vattenbrukare har sökt förlängning 
alternativt nya miljötillstånd som har blivit föremål för överklagan under 
processens gång. Enligt en uppdaterad redovisning av dessa har den 
genomsnittliga tiden för sökta miljötillstånd hittills varit fem år (med en varians 
från två till åtta år) exklusive tid för samrådsförfarande och den tid som 
processen kommer att ta i MÖD. 

Enligt uppgift avslog MÖD fyra ärenden förra året. De anläggningarna är nu 
avvecklade, vilket även påverkar marknaden för sättfiskanläggningar. 
Utvecklingen är ohållbar och ytterst oroväckande för enskilda företagare och 
för en näring som kan bidra stort till att förverkliga livsmedelsstrategin. 

Med hänvisning till detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder är statsrådet beredd att vidta för att matfiskodlare ska kunna 
bedriva sin verksamhet?

 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-24
Besvaras senast
2021-03-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


